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§ 118 Fråga om besparingar inom arbetscentrum på Rås gård 
Diarienummer: KS2023/336 

Kommunfullmäktige beslutar 
att frågan får ställas, 

att frågan besvaras vid kommande sammanträde med fullmäktige. 

Sammanfattning 
Vänsterpartiets Martin Öhman frågar kommunstyrelsens ordförande Mats 
Holmstedt (M) om besparingar inom arbetscentrum på Rås gård och om styret 
har gjort någon konsekvensanalys innan nedskärningarna? 
Mats Holmstedt (M) besvarar frågan vid kommande sammanträde med 
fullmäktige. 

Beslutet skickas till 
Mats Holmstedt (M) 
Diariet 

Dokumenttyp 
Protokollsutdrag 
Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum 
2023-06-12 
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